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Referat fra driftsstyremøte  

Mandag 27. mai 2024 
 

Sak 32/2324 Godkjenning av innkalling til møtet og dagsorden 

Det rettes en spesiell takk til Adriana og Alexandra som i dag møter på sitt siste 

møte i driftsstyret, og som har tilført arbeidet mye gjennom året som har gått.  

 

Vedtak 

Innkalling godkjent og dagsorden vedtas 

 

Sak 33/2324 Godkjenning av referat fra møtet 11.03.24 

 

Vedtak 

Referat godkjent 

 

 

Møtereferat 

 

 

 

 

Til: Adriana Sawyer-Rekkedal, Alexandra Radeska Skau, Bjørn Vidar Jacobsen, 

Fredrik Engelstad Gullerud, Laila Steffensen, Nihada Keranovic, Taulant 

Krasniqi, Tommy Nysveen, Tonje Folkestad 

Fra: Skøyenåsen skole 

Møtegruppe: Driftsstyret 

Møtested: Skøyenåsen skole, møterommet 

Til stede: Adriana Sawyer-Rekkedal, Alexandra Radeska Skau, Bjørn Vidar Jacobsen,  

Laila Steffensen, Nihada Keranovic, Taulant Krasniqi, Tommy Nysveen, Tonje 

Folkestad 

Forfall/ikke møtt: Fredrik Engelstad Gullerud 

Referent: Julie Grotterød 

Møtetid: 27. mai 2024, kl 16.30-18.00 

Saksbehandler: Mads Furu 

Telefon: 92801149 

Vår ref.: 19/77669 – 44 



 

 

Sak 34/2324 Læremiddelstrategi 

Strategien har vært lagt frem og diskutert i lærerkollegiet, blant annet i 

fagseksjonene. Det er tydelig tilbakemelding om at vi har fysisk lærebok i alle 

teoretiske fag. Det vil ta tid å investere i oppdaterte lærebøker for alle trinn i 

disse fagene, men skolen har allerede startet arbeidet. Skolens mål er å ha en-til-

en for fysiske lærebøker i alle teoretiske fag til skolestart 2027. 

 

 Det er dessverre ikke mulig korte inn tiden til alle elever får tilgang på oppdatert 

fysisk bok i alle fag uten at dette får store uønskede konsekvenser for øvrig drift. 

 Det er sterkt ønske om trinnsett av skjønnlitteratur fra norsk- og 

engelskseksjonene. Dette støttes av de andre fagseksjonene som ser at nivået på 

leseferdighetene påvirker flere fag utover norsk og engelsk. 

 Taulant Krasniqi foreslår å låne klassesett av andre ungdomsskoler i området. 

Dette er et forslag som skolen ønsker å se nærmere på muligheten for. 

 Tilbakemeldingen fra driftsstyret er at denne saken har blitt tatt på alvor og 

skolen har levert en gjennomarbeidet strategi på relativt kort tid. I tillegg støttes 

satsningen på fysiske læremidler. 

 

 Vedtak 

Driftsstyret slutter opp om skolens valgte strategi, og forutsetter at rektor 

innarbeider nødvendige ressurser til å følge den opp i kommende budsjetter. 

 

Sak 35/2324 Operasjon dagsverk 

Elevrådsrepresentanter for neste års 9. og 10. trinn er valgt. Elevrådsleder og -

nestleder, og skolens OD-komité er også klar allerede. Komiteen har hatt besøk 

fra nestleder i OD sentralt, og skal på temadag i regi av OD-Oslo 4. juni. Årets 

elevråd ser at man bør starte tidlig, og det har skolen gjort nå. Neste år satsning 

for OD er Guatemala.  

 

Vedtak 

Tas til orientering 

 

Sak 36/2324 Økonomi, 1. tertial 

 Skolen styrer mot et merforbruk for 2024, men målet er halvering av 

merforbruket for 2023. 

 

Vedtak 

Driftsstyret tar økonomirapporten til orientering. 

 

Sak 37/2324 RiO - Karriereveiledning 

 Satsningen har foreløpig medført at man har fått bedre struktur rundt det skolen 

allerede gjør. Tilbakemeldingen fra lærerne er at det har vært ensomt for, men at 

det har vært godt å prioritere det som er skolens største fagseksjon og gitt 



 

 

mulighet til å sette ting i system blant annet gjennom helhetlige årsplaner for alle 

tre trinn.  

 Det er store endringer i videregående skole i forhold til det mange av lærerne selv 

har erfart. 

 Mål for neste år er at alle lærerne skal begynne å kjenne litt til fagene sine på 

videregående skole-nivå. Eks.: matematikklærere bør ha kjennskap til forskjellen 

mellom «T-matte», «P-matte» og «S-matte» og kunst og håndverkslærere bør 

kunne veilede talenter de ser i sitt fag til relevant studieprogram. 

 Tonje Folkestad er lærer på VG1 i annen kommune. Hun har opplevd at 

erfaringsdeling mellom ungdomsskoler og videregående skole har vært nyttig for 

begge parter. Det påpekes at det også kan være nyttig med et tettere faglig 

samarbeid mellom lærere på barne- og ungdomstrinnet. 

 

Vedtak 

Driftsstyret takker for statusoppdatering, og forutsetter at arbeidet følges opp 

neste skoleår. 

 

Sak 38/2324 Eventuelt 

 

 

 

 

Kopi: 

Julie Cathrine Børke Grotterød 

Pål-Andre Reis 


